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Verslag vergadering Adviescommissie Cultuurhistorie 25 augustus 2005  
 
Aanwezig: 
Voorzitter:   Wethouder v. Dooren 
Secretarissen:   Mevr. Umlauf, Dhr. Hermans 
Commissieleden: Dhr. Hendriks, Dhr. Nouwen, Dhr. Coonen, Dhr. Pantus, 

Dhr. Bukkems  
 
Afwezig: 
Commissieleden:  Dhr. Haanen, Mevr. De Fraiture,  
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 

 
2. Vaststellen agenda 
Agendapunt 10a en 10b worden toegevoegd. 

 
3. Mededelingen  
Het advies dat de commissie schriftelijk heeft gegeven over het plan Kapelstraat 
9 wordt medegedeeld.  
De commissie deelt mede dat zij, achteraf bezien, dit plan graag in een 
vergadering besproken had willen hebben. Dan had zij hierover kunnen 
discussiëren en had de commissie een gezamenlijk advies kunnen formuleren. 
Het plan zal nog in de gecombineerde welstandcommissie besproken worden. 
 
4. Vaststellen verslag van juni 2005 
Dhr. Nouwen informeert naar de stand van zaken rond de sloop van de kazemat 
bij Sluis 16. Medegedeeld wordt dat het geen rijksmonument betreft en dat hier 
door de Provincie geen sloopvergunning voor is aangevraagd. De procedure 
wordt momenteel via de afdeling Milieu- en Bouwzaken nader onderzocht. 
 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 
5. Ingekomen stukken (ter kennisname) 
Geen. 
 
6. Stand van zaken archeologie  
- Dhr. Nouwen vraagt naar de info-avond Laarveld en Kampershoek. Deze is, 

aldus Dhr. Hermans, verschoven naar 12 september. De leden van de 
commissie zullen hiervoor worden uitgenodigd. Ook “Vrouwenhof” zal hier aan 
de orde komen. 

- Heidebeemd 2, Altweerterheide. Hoe staat het met vergoedingen voor 
voorbereiding en eventueel archeologisch toezicht door Peel, Maas en 
Kempen? Dhr. Hermans geeft aan dat een vergoeding wordt betaald door 
degene die het project ontwikkelt. 

- Conceptrapport Nelissenhofweg: Dhr. Nouwen vindt de inhoud van het 
rapport amateuristisch, gezien de vele onnauwkeurigheden en te weinig 
diepgang.  
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Volgens Dhr. Hermans voldoet dit rapport aan de normen van een 
inventariserend onderzoek. Naar de mening van de commissie zou het in de 
aanbeveling genoemde vervolgonderzoek op de plaatsen waar daadwerkelijk 
ingrepen plaatsvinden in de vorm van proefsleuven dienen plaats te vinden in 
plaats van door boringen. Dhr. Hermans zal er voor zorgen dat de nodige 
correcties worden aangebracht zoals besproken. 

- Tot slot deelt dhr. Hermans mee dat er twee inventariserende onderzoeken 
hebben plaatsgevonden voor de locaties Zuiderstraat en Graafschap 
Hornelaan (nieuwe milieustraat). Beide geven aan dat geen vervolgonderzoek 
nodig is, hetgeen door de provincie is bevestigd. 

 
7. Terugkoppeling uit welstandscommissie  
- De commissie geeft aan dat zij geen terugkoppeling heeft gehad ten aanzien 

van het uiteindelijke besluit over het plan Abdij Maria Hart, Maasstraat 17. De 
commissie betreurt het dat het College heeft afgeweken van de adviezen van 
de commissie.  
Bij afwijkende besluiten wenst de commissie een terugkoppeling te krijgen 
met betrekking tot de motivering. 

- Dhr. Coonen deelt mede dat het plan van Dhr. Haanen dat 25 augustus in de 
gecombineerde welstandscommissie behandeld is, akkoord bevonden is. 

- Dhr. Coonen deelt mede dat de aanvraag voor de reclame-uiting op de toren 
van de St.Martinuskerk door de welstandcommissie is afgekeurd. 

 
8. Stand van zaken stads- en dorpsgezichten  
- Er wordt op korte termijn een welstandskaart vervaardigd, met daarin de 

stads- en dorpsgezichten, in de brede variant, in het hoogste 
welstandsniveau. Op deze wijze zijn de betreffende gezichten voorlopig via de 
welstand beschermd. 

- Er zal een cultuurhistorische waardenkaart vervaardigd worden, met daarin 
alle cultuurhistorisch waardevolle elementen in de gemeente Weert. 

- Er zal nader onderzoek verricht worden naar de bescherming van de stads- 
en dorpsgezichten. Afhankelijk van dit onderzoek zal de bescherming van de 
stads- en dorpsgezichten en de exacte begrenzing van deze gebieden 
vastgesteld en geïmplementeerd worden. 

 
De afdeling Milieu- en Bouwzaken van de gemeente huurt vanaf oktober 2005 
mevr. Jongeling in. Zij krijgt het project stads- en dorpsgezichten tot haar taak. 
Daarnaast zal zij, ten aanzien van het monumentenbeleid, mevr. Umlauf 
vervangen (i.v.m. zwangerschapsverlof).  
 
9. Stand van zaken onderzoek potentiële beeldbepalende panden  
Dit onderzoek loopt momenteel. Er zijn hierover geen nadere mededelingen. 
 
10. Advies over de sloop van een kazemat aan de Noordkade 28, het 

betreft een Rijksmonument. 
Advies commissie: niet akkoord.  
Het betreft hier een Rijksmonument. De kazemat bezit cultuurhistorische en 
monumentale waarden. Met het slopen van de kazemat gaan deze waarden 
verloren.  

 
10a. Schriftelijke advisering 
De commissie uit haar onvrede over de gang van zaken rond de schriftelijke 
advisering. Op deze wijze is er geen discussie mogelijk en kan de commissie niet 
een eenduidig gezamenlijk advies geven. De commissie wenst niet meer 
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schriftelijk te adviseren, maar te allen tijde voor te behandelen plannen een 
vergadering te beleggen. 
 
10b. Toegangspoort kasteel op de Biest 
Dhr. Nouwen deelt mede dat de toegangspoort op de Biest enorm heeft geleden 
(afbrokkelende stenen). Hij verzoekt de gemeente om hier aandacht aan te 
besteden.  
 
11. Volgende vergadering 
In principe donderdag 22 september om 15.30 uur. Indien er geen agendapunten 
zijn, wordt de vergadering verschoven. 

 
12. Rondvraag   
- Dhr. Bukkems vraagt naar Laarveld. Na gunning van het onderzoek zal in het 

najaar het proefsleuvenonderzoek worden ingepland rekening houdende met 
betreding van percelen en de gewassen op de velden. 

- Dhr. Pantus deelt mede dat in de gecombineerde welstandvergadering van 25 
augustus 2005 een aanvraag om een reclamevergunning, voor het 
gemeentelijk monument waarin de hypotheekshop aan de Oelemarkt 
gevestigd is, behandeld is. De aanvraag is goedgekeurd, aangezien het 
voldeed aan het huidige beleid. Doch was dhr. Pantus vanuit cultuurhistorisch 
oogpunt niet tevreden over het plan. Hij had geen onderliggend beleid om het 
af te keuren. Derhalve adviseert dhr. Pantus om voor monumenten een 
ander/specifieker reclamebeleid te hanteren dan het huidige beleid en/of om 
een reclamevergunning voor monumenten te koppelen aan een 
monumentenvergunning. De voorzitter deelt mede dat dit in overweging 
genomen zal worden. 


